
Дачић: Најважније је да се сви заједно боримо против COVID-19
субота, 11. април 2020.

Први потпредседник Владе и министар спољних послова Републике Србије гостујући на
Happy TV изјавио је данас да је Република Србија у борби против корона вируса на време
предузела све мере и успела да избегне "црне сценарије", па се може рећи да је
епидемија под контролом.  

Министар Дачић рекао је да је актуелна ситуација показала да је потребан јак јавни
здравствени систем и да у њега треба улагати. Он је похвалио јавно здравство у Србији,
јер је показало да су, и поред мањкавост, прихват људи и нега људи бољи него на западу.

Шеф српске дипломатије навео је да нема више држављана Србије који су заробљени на
аеродромима и на границима и да се одмах реагује када се појаве такви случајеви, као и
да и даље стоји молба да не долазе у Србију, ако не морају.

Према његовим речима, до сада се вратило око 5.000 људи, пола је дошло авионима, а
пола аутобусима и колима.
Већ се прави план за следеће дане, за данас је најављен Беч, сутра Дубаи, понедељак
треба да буде Малта, уторак Братислава и Праг, среду Осло, четвртак Париз, навео је
Дачић.

Он је истакао да се не може по сваког грађанина послати авион и да постоје велики
проблеми са дозволама за летове. Где не може да се очекује да дође авион увек
саветујемо да људи дођу ближе Србији, рекао је Дачић.

Упитан да ли ће криза изазвана пандемијом корона вируса одложити решавање питања
Kосова, Дачић је рекао да је та тема данас у другом плану.
"Најважније је да тамо буде мир, да нема сукоба, да се сви заједно боримо против
COVID-19", рекао је Дачић.
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